

命令模式

REName filespec1 filespec2

Renames a file to a new name or location.

设定文件的新名称或保存位置。

REName filespec2 /GF

Renames the current vessel geometry (and any matching frame file) to a new name or location.

设定当前船舶模型文件的新名称或保存位置（FRA 文件也一起更名）。

filespec1

The original file name; a valid file specification which may include drive and path.

文件原名称；有效的文件名称可以包含保存盘符和路径。

filespec2

The new file name; may include drive and path specification.

文件新名称；可以包含保存盘符和路径。

/GF

Uses the first file in the current geometry list as the original file to rename.

使用当前模型文件为初始文件去重新命名。

Operation

操作

The name of the indicated file is changed. If a different path is given for the new name, the file will be moved to the new directory. The new name must not be in use by another file on the same directory.

将被重新命名的文件原名称。如果给文件指定新的保存路径，那么文件将移到新的保存目录下。在同一目录下不能有同名的文件。

RENAME /GF renames the current vessel geometry (as reflected in future SAVE files, the GF system variable, etc.). The original geometry file is copied to the new file specification. If a matching frame file exists in the same directory as the original geometry file, it is likewise copied to the new file specification using ".FRA" extension.

命令 RENAME /GF 重命名当前的船舶模型文件，命名后的文件被复制到新的目录位置，如果在此目录下有和文件名称相同的其它文件，该文件也会被复制到此目录下，但文件扩展名为.FRA。

Output:

输出

none.

无

Examples

样例

Renaming a file on the current directory:

在当前目录下重命名文件。

```
RENAME JOB.PF JOB1.PF
```

Moving a file from one directory to another:

移动文件到其它目录。

```
REN 87030.GF MODELS\8730.GF
```

Renaming the current vessel geometry:

重命名当前船舶模型文件。

```
REN "\ARCHIVE\FINAL\8730 launched.GF" /GF
```